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Z A P I S N I K  

sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 27. rujna 2021. godine s početkom u 17:00 sati u Multimedijalnom centru Općine 

Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović pozdravlja prisutne, otvara sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Kukljica, te daje riječ pročelniku Jedinstvenog upravnog odjela Josipu Burčulu 

da pojedinačnom prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Ante Martinović, Luka Milić, Rajna Grzunov, Edison Boško, Milorad Košćica i Ante 

Korčulanić.  

 

Odsutna vijećnica Dragana Filipi. 

 

Osim gore navedenih vijećnika sjednici prisustvuje Marin Boško, općinski načelnik, Josip 

Burčul, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela te građani. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno šest vijećnika, te da postoji potrebna 

većina za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći  

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Pitanja i odgovori. 

2. Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća. 

3. Donošenje Odluke o prihvaćanju godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine 

Kukljica za 2020. godinu. 

4. Donošenje Odluke o raspodjeli viška prihoda Općine Kukljica iz 2020. godine. 

5. Donošenje  Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja 

komunalne infrastrukture za 2020. godinu. 

6. Donošenje  Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa gradnje 

komunalne infrastrukture za 2020. godinu. 

7. Donošenje Zaključka o godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna Dječjeg vrtića 

„Manulica“ za 2020. godinu. 

8. Donošenje Zaključka o godišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana „Sabuše“  

d.o.o. za 2020. godinu. 

9. Donošenje Odluke o pokriću gubitka iz prethodnog razdoblja društva Sabuša d.o.o. 

10. Donošenje Zaključka o godišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana 

komunalnog društva „Sabuše II“ d.o.o. za 2020. godinu. 

11. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava proračuna Općine Kukljica namijenjenih 

redovitom financiranju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika od 18.06. do 

31.12.2021. 

 

Nadalje, predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović predlaže nadopunu dnevnog reda sa 

jednom točkom i to na sljedeći način:  

12. točka dnevnog reda predlaže se Donošenje Odluke o nabavi opreme za potrebe Općinskog 

vijeća.  
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Predsjednik vijeća predloženu izmjenu i dopunu dnevnog reda daje na raspravu.  

Nitko se nije javio za raspravu, te predsjednik predloženu izmjenu dnevnog reda daje na 

usvajanje.  

Predložena izmjena usvojena jednoglasno (6 glasova za).  

 

Predsjednik vijeća predloženi dnevni red sa usvojenom izmjenom i dopunom daje na usvajanje.  

Dnevni red usvojen jednoglasno (6 glasova za).  

 

Prije otvaranja prve točke dnevnog reda predsjednik Općinskog vijeća nakratko se osvrnuo na 

konstataciju Općinskog načelnika sa prethodne sjednice kako su odluke koje donosi vijeće 

nezakonite. Predsjednik navodi kako je općinski načelnik izvršna vlast i da je dužan odluke 

predstavničkog tijela provoditi u djelo. Što se tiče zakonitosti odluka sukladno članku 13. 

Poslovnika o radu općinskog vijeća, predsjedniku Općinskog vijeća u radu pomaže pročelnik 

Jedinstvenog upravnog odjela koji prati propise i savjetuje predsjednika o svakom prijedlogu 

odluke prije nego ista ide na dnevni red predstavničkog tijela. Predsjednik ističe kako nitko 

ovdje nikom nije neprijatelj, svi da su birani od građani i svi trebaju raditi za dobrobit mjesta. 

Odluke koje je donosilo vijeće na prethodne tri sjednice trebale su biti već davno donesene jer 

se radi o projektnoj dokumentaciji koja mora biti spremna kako bi se mogli javiti sa spremnom 

dokumentacijom na EU fondove.  

 

Ad. 1. 

Pitanja i odgovori:  

 

Vijećnik Luka Milić podsjetio je općinskog načelnika kako je na 2. sjednici vijeća obećao da 

će izvršiti neke odluke, te ga zanima u kojoj fazi je realizacija tih odluka a iste se odnose na 

vrtić, natječaj za komunalnog redara, dostava dokumentacije sa društvo Sabušu d.o.o., nabava 

govornice, oglasne ploče, skupljanje glomaznog otpada i angažiranje revizije. 

 

Načelnik Marin Boško odgovorio je kako slijedi:  

 

Što se tiče vrtića istu dokumentaciju sa Agencijom usklađuje ravnateljica vrtića i to je u fazi 

dorade.  

Natječaj za komunalnog redara bit će raspisan u dogledno vrijeme. 

Dokumentacija koja se odnosi na društvo Sabušu d.o.o. mislim da ta priča nema više smisla, 

obzirom da je izašla na javno savjetovanje Uredba o pripajanju trgovačkih društava za 

vodoopskrbu i odvodnju na području cijele RH, tako da bi Sabuša d.o.o. trebala se spojiti sa 

Vodovodom Zadar najkasnije do 1. srpnja 2022. godine zajedno sa ostalim društvima na otoku 

Ugljanu.  

Klupe, oglasna ploča i govornica za potrebe vijeća će se nabaviti.  

Vezano za glomazni otpad i sam znam da je problem, do kraja ove godine ide podjela kanti za 

odvojeno prikupljanje otpada koje su sufinancirane od strane Fonda za zaštitu okoliša, ide 

drugačiji način naplate komunalnog otpada, a svako kućanstvo imat će dvije kante. Cijene za 

glomazni otpad su prevelike i po par stotina tisuća kuna, tako da je po meni jedino dugoročno 

rješenje izgradnja reciklažnog dvorišta.  

Što se tiče revizije poslovanja općine već sam i na prethodnoj sjednici iznio kako ista košta oko 

85.000,00 kuna a što je po meni veliki novac, a tom revizijom ništa se ne dobiva i taj nalaz nije 

relevantan za Državnu reviziju.  
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Predsjednik vijeća Ante Martinović također kako obzirom na cijenu revizije to u ovom trenutku 

nije potrebno a i takva revizija ništa neće otkriti.  

 

Vijećnik Luka Milić također je upitao načelnika što je sa Odlukama sa 4. sjednice vijeća a koje 

se tiču raspisivanja natječaja za izradu idejnih rješenja koja su izglasana na sjednici.  

 

Općinski načelnik navodi kako do ovog trenutka nije zatražio ponudu za niti jedno idejno 

rješenje, osim što je razmatrao izradu UPU-a a vezano za sanaciju predjela Šungovi.  

 

Pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela izvijestio je vijeće da je zatražio od upravnog odjela 

Zadarske županije mišljenje jeli potrebna ocjena o potrebi strateške procjene utjecaja izrade 

UPU-a luke, te da je danas dobio usmenu informaciju da ista neće biti potrebna, te kad dobije 

pisani odgovor prijedlog odluke stavit će na javni uvid od 30 dana i nakon toga u dogovoru s 

predsjednikom vijeća ista će ići na donošenje.  

 

Nadalje, načelnik odgovara što se tiče ostalih odluka sa 4. sjednice vijeća, samo idejno rješenje 

za dom umirovljenika nije mu najbolje jasno jer ne zna što istim rješenjem obuhvatiti dali samu 

popovu kuću ili kuću obitelji Jaša koju bi trebalo kupiti jer popova kuća nema veliku kvadraturu 

i kao takva nije adekvatna za dom.   

Što se tiče raspisivanja natječaja za direktora Sabuše d.o.o. isti ću raspisati kroz listopad, malo 

sam zastao s natječajem radi uredbe o pripajanju društava, ali natječaj će biti objavljen.  

 

Vijećnik Luka Milić konstatira kako od 6 stvari sa 4. sjednice nije još napravljena niti jedna, 

ali prema odgovoru načelnika biti će izvršene.  

 

Na sjednicu pristigla vijećnica Dragana Filipi.  

Na sjednici je prisutno 7 vijećnika. 

 

Općinski načelnik navodi kako je pokrenuo priču izrade UPU-a, te da je za njegovu izradu 

potrebno izraditi geodetsku podlogu. Što se tiče idejnog projekta staračkog doma, molim vas 

što crtati, što obuhvatiti.  

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović navodi kako Općinsko vijeće nije tražilo 

konačno rješenje, već idejno rješenje. Samo idejno rješenje ne bi trebalo koštati više od 

10.000,00 kuna, te načelnika poziva da raspiše natječaj za idejna rješenja jer od nekud moramo 

krenuti. Ako bude skupo vidjet ćemo jeli nam to prihvatljivo. Sredstva za izradu ćemo 

predvidjeti u rebalansu proračuna koji će biti na jednoj od sljedećih sjednica vijeća.  

 

Vijećnik Milorad Košćica daje primjedbu kakao pitanja i odgovori trebaju biti kratki.  

 

Vijećnicu Rajnu Grzunov zanimaju kante koje se nalaze na terenu kod Majpruza.  

 

Općinsko načelnik je odgovorio kako su kante financirane 80% sredstvima EU preko Fonda za 

zaštitu okoliša, ležarina se ne plaća, i da će kroz deseti mjesec započeti podjela kanti 

kućanstvima. Isto nije bilo moguće ranije jer moramo dobiti naljepnice s oznakama iz Čistoće 

Zadar kao i popis korisnika, a što smo zatražili da nam se dostavi.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov napominje kako je na prethodnoj sjednici tražila popis projekata koje 

je Općina Kukljica prijavila u Nacionalni plan razvoja otoka te traži da se da odgovor.  
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Pročelnik navodi kako se radi o pet općenitih projekata, a to su:  

1. Modernizacija javne rasvjete II i III faza s uređenjem obalne šetnice,  

2. Izgradnja i održavanje vodoopskrbnog sustava odvodnje (kanalizacija Gnjojišća) s 

pročišćivačem otpadnih voda, 

3. Izgradnja sportske dvorane te uređenje biciklističkih staza za rekreaciju, 

4.  Izgradnja i opremanje staračkog doma 

5. Izgradnja i opremanje poduzetničkog inkubatora te adaptacija prostora u svrhu 

zavičajnog muzeja.  

 

Vijećnik Ante Martinović prisutnim vijećnicima pokazuje fotografije predjela rive kako 

izgleda cesta i kuće nakon obilnije kiše, te navodi kako je problem u cijevi odvodnje koja je 

betonirana i kroz nju ne može oticati oborinska voda i dolazi do polovljenih dvorišta i ulica te 

da se za ovaj problem zna i upozoravalo se a i još 2017. godine u program građenja komunalne 

infrastrukture bila je navedena sanacija cijevi u predjelu Martinovih ali  se do danas ništa po 

tom pitanju nije dogodilo.  

 

Općinski načelnik navodi kako je to doista tužna priča sto se nije napravilo do sada, te 

konstatira kako će tražiti ponudu da vidi koliko taj zahvat košta i da će se problem riješiti.  

 

Vijećnik Ante Martinović postavio je pitanje vezano za agregat kod crkve Gospe od Sniga kako 

ga je zvao jedan mještanin i obavijestio da je isti netko ukrao, te ga zanima jeli općina to 

prijavila policiji.  

 

Općinski načelnik navodi kako nema saznanja tko je vlasnik predmetnog agregata jer da 

dokument o vlasništvu u općini nije zatekao a također da se isti ne nalazi u poslovnim knjigama 

Općine Kukljica. Također, da krađa nije prijavljena i da istu treba prijaviti. 

 

Ad. 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda verifikacija zapisnika sa 4. 

sjednice Općinskog vijeća održane dana 6. rujna 2021. godine. 

Obzirom da prisutni vijećnici nisu imali primjedbe na sačinjeni zapisnik, isti se daje na 

verifikaciju. 

Zapisnik verificiran jednoglasno (7 glasova za). 

 

Ad. 3. 

Donošenje Odluke o prihvaćanju godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Kukljica 

za 2020. godinu. 

 

Općinski načelnik Marin Boško detaljno pojašnjava izvješće o izvršenju proračuna Općine 

Kukljica za 2020. godinu prema stavkama izvješća. Navodi kako je u 2020. godini prihod 

ostvaren u iznosu od 4.470.595,98 kuna a rashod u iznosu od 4.335.109,98 kuna, dok je godina 

završila u višku i to u iznosu od 977.625,29 kuna, iznos uključuje i višak iz prethodnih godina. 

Nakon izlaganja općinskog načelnika, predsjednik vijeća daje na raspravu predmetno izvješće.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov upitala je načelnika što se plaćalo na ime katastarske izmjere.  

 

Načelnik je odgovorio kako je to prihod od građana koji nisu bili obuhvaćeni u prvom dijelu.  

 

Predsjednik vijeća Ante Martinović navodi kako ne može vjerovati da još netko plaća izmjeru, 

a ništa se po tom pitanju ne događa.  
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Vijećnicu Rajnu Grzunov zanima što je sa oročenim sredstvima u visini od 738.000,00 kuna.  

 

Načelnik navodi kako to nisu bila oročena sredstva na način da će se oročiti već se samo ta 

pozicija tako naziva, a radi se o sredstvima koja prilikom izrade proračuna treba planirati kao 

sredstva koja će ostati iz prethodnog razdoblja.  

 

Predsjednik vijeća navodi kako je proračun u 2020. godini u odnosu na planirani u 2019. 

ostvaren u prihodima za manje od 2.000.000,00 kuna. 

 

Vijećnica Rajna Grzunov navodi kako je proračun u 2020. manji za 26 % odnosno 

1.608.000,00 kuna u odnosu na 2019. godinu.  

 

Predsjednik vijeća navodi kako je općina u 2020. na mobitel potrošila 5.000,00 kuna, te je 

upitao načelnika koliko općina ima mobitela i koja je to tarifa.  

 

Načelnik je odgovorio kako samo on ima službeni mobitel a koja je tarifa da ne zna.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov smatra kako općina velike novce troši na električnu energiju i to u 

iznosu od 102.000,00 koja se odnosi na zgradu općine.  

 

Načelnik pojašnjava kako od tih 102.000,00 općina perfektuira oko 50.000,00 kuna struje 

drugim subjektima, pa je potrošnja općinske zgrade i drugih objekata na godišnjoj razini oko 

50.000,00 kuna.   

 

Nadalje, vijećnicu Rajnu Grzunov zanima koja je to sanacija potpornog zida Pod zavrh u iznosu 

od 85.000,00 kuna i sanacija javne površine kod crkve a radove izvodila tvrtka Majpruz d.o.o.  

 

Općinski načelnik pojašnjava da se radi o sanaciji kamenog zida i kabela za struku koji prolazi 

kroz taj zid a koji je nastradao još za vrijeme poplave 2017. godine. 

Što se tiče sanacije javne površine kod crkve načelnik navodi da se ista odnosi na sanaciju zida 

kod crkve, skidanje velikih osušenih čempresa i sanacija ploča.  

 

Također, vijećnicu Rajnu Grzunov zanima kakva je to bila sanacija ambulante i lukobrana te 

gdje se radilo u Zelenoj Punti u iznosu od 340.000,00 kuna a odnosi se na sanaciju borova i 

ceste i jeli to bio javni natječaj ili se samo tražila ponuda.  

 

Pročelnik pojašnjava radove u Zelenoj Punti koje je od Komunalnog društva naručila Općina 

Kukljica, te je u jednostavnoj nabavi zatražena jedna ponuda i izvršila se sanacija navedenog 

na lokaciji pored bivšeg Cocosa, odnosno gdje se nalazi mini golf teren i ostala igrala. 

 

Općinski načelnik navodi kako je ambulanta problem jer od nekuda dolaze miševi i sanacija je 

bila neophodna i opet nije uredu te će se morati izvršiti još jedna sanacija dijela ambulante 

kako bi se riješio vrlo neugodan problem.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov smatra kako su trebale biti tražene ponude od mještana Kukljice koji 

imaju građevinske obrte i njima na taj način pomoći da rade u mjestu.  

 

Predsjednik Vijeća Ante Martinović upitao je načelnika koja je to Firma Tomić Eksterijer i 

odakle je i zašto oni mahom odrađuju sve poslove u Kukljici.  
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Općinski načelnik navodi kako je znao pitati po Kukljici građevinare, ali nisu bili 

zainteresirani, obrt je iz Zadra.   

 

Predsjednik vijeća navodi kako je mišljenja po ovom što se vidi iz financijskog izvješća da je 

taj obrt Tomić Eksterijer „bogom dan“ kad mu se svi poslovi dodjeljuju u Kukljici.  

Predsjednik vijeća upitao je općinskog načelnika na koji način je izabran obrt Tomić Eksterijer 

da radi sve ove poslove, jesu li tražene barem tri ponude, pa jedna i iz Kukljice.  

 

Općinski načelnik navodi da uvijek netko može reći zašto nije se mene pitalo.  

 

Dalje, predsjednik vijeća traži pojašnjenje za konto 32373 usluge odvjetnika i pravnog 

savjetovanja na koje je potrošeno 92.877,30 kuna. Dalje, ističe kako općina svaki mjesec 

odvjetnici Moniki Sedlić plaća paušal u iznosu od 5.625,00 kuna, ali sve to ne bi bio  problem 

da ona ne naplaćuje ročišta posebno. 

Predsjednik vijeća traži da mu se dostavi ugovor sa odvjetnicom Sedlić.  

 

Općinski načelnik je odgovorio kako su svi načelnici prije njega pa i svi u RH imaju iste 

ugovore sa odvjetnicima, ugovor je paušalan mjesečno. Što se tiče troška zastupanja na ročištu 

ukoliko općina uspije u sporu tada odvjetnica obračunava trošak po odvjetničkoj tarifi koji 

trošak plati općina, a općini taj trošak nadoknadi stranka koja nije uspjela u sporu. Ukoliko 

općina izgubi spor odvjetnica ne naplaćuje svoj trošak.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov pitala je kakav spor ima Sabuša d.o.o. kad je i tamo odvjetniku 

isplaćena naknada u iznosu od 30.000,00 kuna.  

 

Pročelnik je odgovorio da se radi o sporu iz 2009. kad uprava društva nije htjela spojit 

nekretninu na sustav odvodnje, te vlasnik potražuje naknadu štete. Predmet je na Visokom 

trgovačkom sudu i čeka se ishod. Prvostupanjska presuda je u korist Sabuše tj. nismo dužni 

nadoknadit štetu, ali moramo čekati odluku višeg suda.  

 

Vijećnicu Rajnu Grzunov zanimalo je po kojem kriteriju se isplaćuju donacije i jednokratne 

novčane pomoći 

 

Predsjednik Vijeća Ante Martinović nadodaje kako je u 2020. godini isplaćeno 41 osobi po 

500,00 kuna jednokratne novčane pomoći, pa moli načelnika po kojem kriteriju je vršena 

isplata.  

 

Općinski načelnik je odgovorio da je kriterij bolest, samci, stare osobe, nezaposleni itd.  

 

Vijećnica Rajna Grzunov navodi kako nije protiv isplata jednokratnih naknada, da se krug ljudi 

mora prositi jer nisu svi obuhvaćeni a imaju potrebe da se moraju znati jasni kriteriji dodjele. 

Jeli se ljudi sami javljaju ili ih općina poziva i tko ima pravo na pomoć.  

 

Općinski načelnik navodi kako će za jednu od sljedećih sjednica predložiti odluku s kriterijima 

pa neka vijeće to raspravi.  

 

Vijećnik Edison Boško navodi kako je dobro da se donese odluka koja će propisati jasne 

kriterije tko može ostvariti socijalnu naknadu. 
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Vijećnica Dragana Filipi navodi kako se uvijek u dogovoru s doktoricom određivalo koje su 

osobe bolesne i kome je potrebna socijalna pomoć, obilazilo se te ljude i to kao jedan znak 

pažnje prema njima.  

 

Predsjednik vijeća Ante Martinović navodi kako on nije protiv da se ljudima s potrebom da 

socijalna naknada, ali zna ljude koji su rekli da im to ne treba i na silu im je dano. Smatra da je 

ovo bila jasna kupovina glasova, na popisu ima ljudi kojima ta pomoć doista nije trebala. Još 

jednom navodi kako nije protiv isplata naknada ali trebaju biti jasni kriteriji.  

 

Vijećnik Milorad Košćica navodi kako je prošli saziv vijeća donio odluku po kojoj je 

poštapano, a i kad budu kriteriji opet će biti onih koji su nezadovoljni.    

 

Vijećnica Rajna Grzunov osvrnula se na program Zaželi, koji je financiran iz EU, te je navela 

obzirom na ovoliki broj potrebitih zašto općina nije kandidirala se na projekt i zaposlila dvije, 

tri žene koje bi svakodnevno obilazile te osobe i na taj način im pomagala, a ne odbila projekt 

s izgovorom da to u Kukljici nije potrebno.  

 

Obzirom da nije bilo daljnje rasprave predsjednik vijeća daje na usvajanje Odluku o 

prihvaćanju godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Kukljica za 2020. godinu. 

Odluka nije usvojena. 

3 glasa za (Dragana Filipi, Milorad Košćica i Ante Korčulanić),  

4 glasa suzdržana (Ante Martinović, Rajna Grzunov, Luka Milić i Edison Boško) 

nitko protiv. 

 

Ad.4. 

Predsjednik otvara četvrtu točku dnevnog reda donošenje Odluke o raspodjeli viška prihoda 

Općine Kukljica iz 2020. godine, kako nitko se nije javio za raspravu, predsjednik daje na 

usvajanje Odluku.  

Odluka nije usvojena.  

3 glasa za (Dragana Filipi, Milorad Košćica i Ante Korčulanić),  

4 glasa suzdržana (Ante Martinović, Rajna Grzunov, Luka Milić i Edison Boško) 

nitko protiv. 

 

Ad.5. 

Donošenje  Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2020. godinu. 

Općinski načelnik pojašnjava Izvješće o izvršenju programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2020. godinu i na što se isti odnosi.  

Nije bilo rasprave, predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović daje na usvajanje Zaključak 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. 

godinu.  

Izvješće prihvaćeno sa 6 glasova za (Ante Martinović, Luka Milić, Edison Boško, Dragana 

Filipi, Milorad Košćica i Ante Korčulanić), 1 glas suzdržan (Rajna Grzunov), nitko protiv.  

 

Ad.6. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara šestu točku dnevnog reda donošenje  Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa gradnje komunalne infrastrukture za 2020. godinu. 

Izvješće prisutnim vijećnicima pojašnjava općinski načelnik Marin Boško, koji navodi da je 

program ostvaren u iznosu od 651.125,00 kuna. 

Predsjednik otvara raspravu.  
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Vijećnik Luka Milić postavio je upit načelniku vezano za nerazvrstanu cestu Pod Debra – 

Kanat, što se to točno radilo na Kantu.  

 

Načelnik je odgovorio da je to samo naziv ceste (dionice).  

 

Vijećnik Luka Milić navodi kako postoji informacija da je tu cestu radio strani investitor za 

potrebe svojih apartmana, te da mu nije jasno zašto je općina morala platiti cestu ako je to 

privatna cesta.  

 

Općinski načelnik odgovara kako to nije privatna cesta, da je ta cesta vlasništvo općine i da 

nikakav strani investitor nije gradio tu cestu za bilo kakve apartmane. Posjednici su ustupili 

svoj dio zemljišta da se ista formira a u svrhu pristupa na terene koji se nalaze u drugom, 

trećem redu.  

 

Predsjednik vijeća upitao je načelnika koji je status te ceste.  

 

Načelnik odgovara da je to općinska cesta, koja još nije uknjižena.  

 

Predsjednik vijeća Ante Martinović ističe kako mu neke stvari doista nisu jasne, općina je 

napravila put a nije tražila vlasništvo. Dakle, nije napravljeno izvlaštenje, niti darovanje, nije 

ishodovana građevinska dozvola niti postoji projektna dokumentacija. I sad takva cesta je 

„općinska cesta“.  

Nadalje, navodi kako nije protiv puteva, ali treba postojat projekt, ne može se raditi kako je 

koga volja, treba postojat projektna dokumentacija, vlasništvo i građevinska dozvola.  

Obzirom da nije bilo daljnje rasprave, predsjednik vijeća daje na usvajanje Zaključak o 

prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa gradnje komunalne infrastrukture za 2020. godinu. 

Zaključak je usvojen sa 5 glasova za (Edison Boško, Dragana Filipi, Luka Milić, Milorad 

Košćica i Ante Korčulanić), 2 glasa suzdržana (Ante Martinović i Rajna Grzunov), nitko protiv. 

 

Sjednicu napušta vijećnik Milorad Košćica. 

Na sjednici je prisutno 6 vijećnika.  

 

Ad.7. 

Donošenje Zaključka o godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna Dječjeg vrtića „Manulica“ 

za 2020. godinu. 

Općinski načelnik pojašnjava financijsko izvješće.  

Vijećnica Rajna Grzunov navodi kako se iz izvješća zaključuje da se na dječji vrtić troši malo 

novca i jeli uopće s tim malim iznosima vrtić može zadovoljavati sve pedagoške standarde, kao 

primjer navodi da se na razini godine za namirnice potrošilo 6.000,00 kuna, za materijal za rad 

s djecom 2.400,00 kuna a sredstva za čišćenje 1.400,00 kuna.  

Također, traži od Upravnog vijeća ili ravnateljice očitovanje jeli time zadovoljen pedagoški 

standard.  

 

Općinski načelnik je odgovorio kako sve što vrtić traži da se nabavi isto im je odobreno, te 

obzirom da nisu radili dio godine zbog COVID-a nije bilo ni većeg troška.  

 

Općinsko vijeće primilo na znanje izvještaj o izvršenju proračuna Dječjeg vrtića „Manulica“ 

za 2020. godinu. 
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Ad.8. 

Donošenje Zaključka o godišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana „Sabuše“  d.o.o. za 

2020. godinu. 

Prisutnim vijećnicima izvješće pojašnjava pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela. 

Vijećnica Rajna Grzunov postavila je upit zašto Sabuša plaća zatezne kamate u iznosu od 

20.000,00 kuna.  

Pročelnik navodi da su to kamate radi kašnjenja u plaćanju račun prema Vodovodu Zadar, dug 

je oko 350.00,00 kuna. Sabuša perfektuira dio vode građanima, veći dio je gubitak zbog loše 

infrastrukture i jako čestih puknuća kao i troškova održavanja odvodnje.  

 

Vijećnik Luka Milić postavio je upit na što se odnose troškovi konta 4607 ostali troškovi 

službenog puta.  

Pročelnik odgovara kako ne može točno reći na što se odnosi, ali će zatražit konto karticu i 

dostavit je vijećnicima.  

Godišnje izvješće o izvršenju financijskog plana „Sabuše“  d.o.o. za 2020. godinu primljeno a 

znanje. 

 

Ad. 9. 

Donošenje Odluke o pokriću gubitka iz prethodnog razdoblja društva Sabuša d.o.o. 

Vijeće konstatira kako iznos gubitka u visini od 332.051,37 kuna treba odmah prenijet 

Vodovodu za dug da se ne plaćaju zatezne kamate.  

Predsjednik daje na usvajanje Odluku o pokriću gubitka iz prethodnog razdoblja društva 

Sabuša d.o.o. 

Odluka usvojena jednoglasno (6 glasova za).  

 

Ad.10. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara desetu točku dnevnog reda donošenje Zaključka o 

godišnjem izvještaju o izvršenju financijskog plana komunalnog društva „Sabuše II“ d.o.o. za 

2020. godinu. 

Izvješće obrazlaže pročelnik Jedinstvenog upadnog odjela.  

Vijećnik Luka Milić postavio je upit tko su radili po Ugovoru od djelu u 2020. godini.  

pročelnik odgovara da je u prethodnoj godini po Ugovoru od djelu bila isplata članu uprave 

dva mjeseca, Renato Krajnc za oranje u oazama, farbanje klupa i Miroslava Gobić za 

održavanje javnih površina (sezonskog cvijeća) za period od svibnja do rujna. 

 

Vijećnica Rajna Grzunov postavila je upit kako je došlo do zapošljavanja Miroslave Gobić.  

Načelnik ogovara kako je ista se javila za taj posao, da je voljna pripomoć oko održavanja 

javnih površina.  

Vijećnica Rajna Grzunov ističe kako imamo problema oko zapošljavanja jer se ne objavljuju 

natječaji i ljudi ne znaju da se traže radnici.  

 

Predsjednik vijeća Ante Martinović navodi kako je u prošloj godini 70.000,00 kuna potrošeno 

na održavanje palmi, te da se za te novce mogle kupiti velike i zdrave palme. Ono što ga 

posebno zanima je iznos od 200.000,00 kuna koji je potrošen na borove u Zelenoj Punti, koliko 

je to stabala, koja površina te traži da mu se dostavi ta ponuda, račun i narudžbenica.  

Godišnje izvješće o izvršenju financijskog plana Komunalnog društva „Sabuša II“  d.o.o. za 

2020. godinu primljeno a znanje. 
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Ad.11. 

Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava proračuna Općine Kukljica namijenjenih 

redovitom financiranju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika od 18.06. do 31.12.2021. 

Prijedlog Odluke pojašnjava pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela koji ističe kako je osnova 

za donošenje ove Odluke Zakon o financiranju političkih aktivnosti, izborne promidžbe i 

referenduma.  

Kako nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjednik daje na usvajanje Odluku o  raspoređivanju 

sredstava proračuna Općine Kukljica namijenjenih redovitom financiranju političkih stranaka 

i nezavisnih vijećnika. 

Odluka usvojena sa 5 glasova za (Ante martinović, Luka Milić, Edison Boško, Dragana Filipi 

i Ante Korčulanić), 1 suzdržan (Rajna Grzunov), nitko protiv.  

 

Ad.12. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara dvanaestu točku dnevnog reda donošenje Odluke o nabavi 

opreme za potrebe Općinskog vijeća. 

Predsjednik obrazlaže kako je isto zatraženo od Općinskog načelnika na 2. sjednici vijeća, ali 

načelnik po tom pitanju ništa nije poduzeo te se predlaže vijeću donijet odluku kojom će se 

nabaviti potrebna oprema za rad vijeća.   

Predsjednik Općinskog vijeća predlaže sljedeću  

 

ODLUKU 

 

Članak 1. 

Za potrebe rada Općinskog vijeća Općina Kukljica obvezuje se nabavit:  

PVC oglasnu ploču dimenzije 200 X 100  - 1 komad 

sjedalice za vijećnike s klupicom – 8 komada 

govornica – 1 komad. 

 

Članak 2. 

Nabava robe iz članka 1. ove Odluke naručit će se u roku od 30 dana od dana stupanja na snagu 

ove Odluke.  

 

Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom glasniku Općine 

Kukljica.  

 

Predložena Odluka usvojena sa 4 glasa za (Ante Martinović, Rajna Grzunov, Edison Boško i 

Luka Milić), 2 glasa protiv (Dragana Filipi i Ante Korčulanić), nitko suzdržan.  

 

Predsjednik konstatira da je dnevni red 5. sjednice iscrpljen i zaključuje sjednicu.  

 

Završeno u 19:51 sati.  

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Josip Burčul                      Ante Martinović  

       


